

# STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNF<sup>TM</sup>-MÖTE  
6 APRIL 2021

**Tid: 12:04**  
**Plats: Zoom**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OLIVER THIM
VICE ORDFÖRANDE	PATRIK WALLIN HYBELIUS
KASSÖR	LINNEA HALLIN
SEKRETERARE	VICTOR SALOMONSSON
VECKOBLADERIST	MIKAEL ERIKSSON
KANDIDATANSVARIG	CHRISTIAN JOSEFSSON
MASTERANSVARIG	TOBIAS GABRIELII
MATANSVARIG	MIJO THORESSON
ÅRSKURSREPRESENTANT	SAMUEL MARTINSSON

**§1 Mötets öppnande** Oliver Thim öppnar mötet kl. 12:04.

**§2 Val av justerare** Mikael Eriksson väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

## **§4 Runda bordet**

- Det har varit påsk.
- Oliver mailat lite.
- Patrik har bjudit in ytterligare en föreläsare till föreläsningsserien.
- Christian har skrivit ett svar till mastersintervjun.
- Linnea har haft kontakt med Joseph inför representationsplaggstryckningen.
- Mikael har hämtat upp tröjorna inför tryckningen.

## **§5 Kurser**

- **F1, TM1:** Resultaten i Mekaniken skall komma ut snart och det är fler än vanligt som inte klarat den i år.
- **F2:** Det flyter på.

- **TM2:** Det flyter på.
- **F3, TM3:** Det flyter på.
- **Master:** Det flyter på.

**§6 Mötet med KfKB** Det har varit ett möte med KfKBs studienämnd. Det bestämdes att vi skall ha en gemensam slackkanal. SNKfKB vill även ha mail inför mittkursmötena i de delade kurserna så att deras representanter också kan sitta med. Christian skall ändra i "how to kursutvärdera". Det påminnes också att cc:a varandra på mail som rör båda sektionerna.

Det talades även om de gemensamma kurserna samt att det vore bra att ha kontinuerliga möten mellan studienämnderna. SNKfKB tog ansvar att bjuda in.

**§7 Föreläsningsserien** Den första föreläsningen kommer vara med Philip Gerlee den 15/04. Patrik har bjudit Tünde Fülöp till en av föreläsningarna i serien. Fabiola vill också ha en föreläsning med henne.

Det kom fram två olika förslag: Att vi har en föreläsning på lunch och Fabiola har sin på kvällen då föreläsningarna har olika fokus. Det andra förslaget är att vi hittar en annan föreläsare för att ge fler chansen.

Vi vill ha en dialog med Tünde och Fabiola kring hur vi skall fortsätta.

**§8 Aspning** Quesadillaskvällen är 13/04, 17:15. Tanken är att vi ses och gör maten först i en timma och de som vill ansluta senare kan göra det. Vi vill göra detta tydligt i utskicken.

Under själva diskussionsdelen så finns det lite case från tidigare år. Dessa diskuteras i smågrupper och sedan presenteras dem för att se om något kan förbättras. Mot slutet så skall det även diskuteras hur verksamhetsplanen kan se ut det kommande året. Tanken är att casedelen av arrangemanget skall hålla på en till en och en halv timma.

Förövrigt så vill vi lägga till case till samlingen om vi kommer på något. Bland annat så kan man diskutera inställningar till restriktioner.

**§9 Ladok flervariablen** Situationen med flervariablen har löst sig och resultaten kommer att rapporteras in i Ladok i vanlig ordning. Jonathan har gjort ett utskick till de som gått kursen.

Det kan vara nyttigt att ha lite översikt över omtentorna och deras resultat ett tag framåt.

**§10 Övriga frågor**

- **Tryck:** Då det finns ett stort överlapp mellan Gameboy och SNF<sup>TM</sup> så skall tryckningen av representationsplaggen samordnas med reservation för att det skall vara säkert.

**§11 Nästa möte** Nästa möte blir 28 mars 2021.

**§12 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Oliver kl. 13.05.



---

Oliver Thim  
Ordförande

Victor Salomonsson  
Sekreterare

Mikael Eriksson  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sekreteraren i SNF<sup>TM</sup> ([snf.sekr@ftek.se](mailto:snf.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.